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ОБЩЕСТВЕННЫЙ КОНТРОЛЬ И ГЛАСНОСТЬ МЕСТНОГО САМОУПРАВЛЕНИЯ 

Целью работы является исследование механизма принципа гласности на муниципальном 

уровне. Анализ элементов принципа показывает, что одним из ключевых направлений в его 

реализации является общественный контроль. Однако данный общественный институт остается 

недостаточно исследованным. В результате оценки современного состояния общественного 

контроля авторами выявлена специфика его проведения на муниципальном уровне.  
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PUBLIC CONTROL AND TRANSPARENCY OF LOCAL SELF-GOVERNMENT 

The aim of the work is the investigation of the mechanism of the principle of publicity at the municipal level.  

The analysis of the elements of the principle shows that public control is one of the key directions in its realization. 

However, this social institution is not sufficiently studied. As a result of assessment of the modern state of public control,  
the authors have elicited the specific character of its exercise at the municipal level. Legal algorithms were proposed.  
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